
 

   

 

 

           

       

  

 

  

   

 

 

      

       

   

  

  
  

 

   

   

  

 
 

 

  

  

 

  

  

 

 
   

   

 

         

 

  

 

  

  
 

   

   

 
      

 

  

 

  

  
 

   

   
       

  

 

  

  
 

     

    

 

 

 
      

   

  
 

     

  

  

 

            

    

  

  

 

    

         

              

                     

                 

    

    

    

 

   

     

              

    

  

    

      

   

OPEN DATA / بيانات مفتوحة

 قاولينالموةدسيناله اترشاالاست ةنهمةاولمز صخيترودقي ةنلج

The Committee of Registration and Licensing the Practice of Engineering Consultancy & Contracting 

ةنيدمعال تشاءانالإ ديشيت لاتقاو+)م ( ( ناءبال لاتوقا)م :يشاطنل ةاولالمز كاتشرال تقييمو صخيتر ييرمعا

Criteria for licensing and evaluating (Building Contracting Companies) & (Steel Constructions Contracting) 

 * لةاعملا عاييرم

Laborer Standards 

 ةسيدنلها درواالك عاييرم

Engineers Standards 

 عيرالمشا

 لالأعماو

Projects & 

Works 

 فئةلا

Category لامع/حةامسال 

Area / Labor 
# 

 دسهنم/حةامسال

Area per Eng. 

 ةرخبال واتسن

Experience Yrs 

 وس(يورلاكب)صخصالت

Specialization (Bachelor) 
# 

2190 m 100 218,000 m

10 years 
 ذ(في)تن يندم سدنهم

Civil Eng. (Execution) 
3 

 ةدودحم ريغ

قبواطلا

 )Unlimited( 

 ىلو لأا

First 
7 years 

5 years 

2160 m 70 215,000 m
7 years ذ(في)تن يندم سدنهم 

Civil Eng. (Execution) 
2 

12+ يضرأ

 )G + 12( 

 انيةثلا

Second 5 years 

2130 m 40 212,000 m 5 years 
 ذ(في)تن يندم سدنهم

Civil Eng. (Execution) 
1 

4+ يضرأ

 )G + 4( 

 لثةثالا

Third 

2100 m 10 26,000 m
3 years (Bachelor) / 

5 years (Diploma) 

 (ذينفت)يرامعم/يندم سدنهم

Civil / Arch. Eng.(Execution) 

Or Civil Diploma (Execution) 

1 
لوأ +ضيرأ

 )G + 1( 

 عةابرلا

Fourth 

 ةدتمعالم ةالخبر تاسنوو صصختال بسحو شاطلكل ن دحاو سدمهن

One engineer for each activity, according to specialization and years of experience 
1 

ةفنصُ ال ريغ طةشالأن  م

Uncategorized Activities 

 .(ةعمالال ددع نم %( 50) ةبسنل ىندأ دحب) يبدب كلذب ةصصخملا نكاملأا يف ةلامعلا ددعل بمناس لعما نفير سكوت

Providing labor accommodation suitable for the number of labors in the designated places in Dubai, 

(A minimum of (50%) of the number of workers). 

 لماعلا كنس *

Labor Accommodation 

 حدة.تالم ةيبرعال تار لإماا ةولدن بيهندسالم ةيعجم ةيضوع ىلع نيهندسالم ةفكا صولح 1-

 .يبد ةرامإب صاخلا ةينفلا ةءافكلا تاتبارخلا نيهندسالم يازتجا 2-

 ع.يشارالمتاحاسم ديازت عمًايدرط ددعلا ديازتيو ة،يالفن ةلوازملا لجسل ىند لأا دحلا وه ةالعمالو نيهندسالم ددع 3-

 نية.دعالم تاشاءلإنا دييشت تلامقاو أو البناء تلاواقم لاجم يف لمعت يتلا تآشنملا يه هلاعأ تافينصتلاب ةينعملا تلاواقملا تاكرش 4-

 تمدة.عالم ةالخبر تاسنوو بطلوالم صصتخال بسح شاطن من كثر أ ىلع حداو سدمهن دتماعا 5-

1- All engineers must obtain membership in the Society of Engineers in the United Arab Emirates. 

2- The engineers must pass the technical proficiency tests for the Emirate of Dubai. 

3- The number of engineers & labor is the minimum for the technical practice record, and the number increases directly with the 

increase in project areas. 

4-The contracting companies concerned with the above classifications are (Building Contracting or Steel Contracting). 

5- One engineer can be accredited on more than one activity according to required specialization and years of experience. 

 تلاحظام

Notes 

 (.يبد ةرامإ يف ءانبلا لامعأ ميظنت):نأشب 1999 نةس( ل3) مقر يلحالم رالأم تاطارشتام بازالالت

 www.dm.gov.aeديةلالب بموقع 253(2021 م )قر ريادلاارارلقاىعل علالإطاىجري،علوماتمال من ديزلم

▪

▪

▪ Compliance with the requirements of local order No. (3) /1999 (Organizing construction works in the Emirate of Dubai). 

▪ For more information regarding the above, please see The Administrative Decisions No. (253) /2021)  www.dm.gov.ae 

www.dm.gov.ae
www.dm.gov.ae

